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Nørrebro, 7. juni 2023 

 

 
Referat af ordinær generalforsamling 2023 

Ordinær generalforsamling i Indre Nørrebro IT-Laug onsdag den 31. maj 2023 kl. 19.30, 

Mødestedet, Blågårds Plads 27, 2200 København N. 

 

Referent: Tine Friis, fsb 

 

Bilag 1: Deltagerliste 

 

Dagsorden 

1. Valg af dirigent 

2. Aflæggelse af bestyrelsens beretning 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til generalforsamlingens godkendelse 

4. Forslag fra medlemmerne 

5. Forelæggelse af budget og takstblad for næste regnskabsår til generalforsamlingens 

godkendelse 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer indenfor valgkollegierne 

7. Valg af statsautoriseret eller registreret revisor 

8. Eventuelt 

 

1. Valg af dirigent 

Kræsten Bischoff bød velkommen og foreslog Jørgen Kristensen som dirigent. Jørgen 

Kristensen tog imod valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt 

og dermed beslutningsdygtig.  

 

Der var 8 medlemmer repræsenteret af 9 personer til stede. 

 

2. Aflæggelse af bestyrelsens beretning 

Kræsten Bischoff oplyste, at det forgangne år primært har været brugt på drift. Der har 

ikke været anvendt ressourcer på at rekruttere nye medlemmer. 

Hjemmesiden er blevet opgraderet af Vision Team ApS. Der var efterfølgende 

problemer med at foretage opdateringer af hjemmesiden, men med hjælp fra Jørgen 

Kristensen er der nu igen adgang til at opdatere siden. 

firkant.net lukkede, efter planen og med et langt varsel, med udgangen af 2022, og 

de af Firkantnets brugere, der havde en mailadresse på domænet, har måttet finde 

andre mailløsninger. 
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Der har været en korrespondance med Parknet om opgradering af dele af netværket, 

der forsyner Firkantnet, i forbindelse med Parknets arbejde på at etablere en fiber-

backbone med en hastighed på 10 Gbit. Firkantnet-udgift ca. 2 mio. kr. Emnet tages op 

igen, hvis det viser sig nødvendigt. 

Alle i Firkantnet bliver forsynet af Gigabitswitche og har således hastigheder på op mod 

1.000 Mbit ved kablet forbindelse direkte i vægstikket. Hvis hastigheden afviger meget 

fra denne hastighed, kan Parknets support kontaktes. 

Firkantnets medlemmer er blevet tilbudt muligheden for at tilmelde sig 

streamingtjenesten Allente for at se TV. Man kan om ønsket opsige sit abonnement hos 

YouSee og oprette aftale med Allente. Allente arbejder på en tilslutningskampagne, og 

det vil blive lagt op på Firkantnets hjemmeside, når detaljerne kendes. 

Jette Thorstensen og Esam Rashwan stoppede i firkantnets bestyrelse efter nytår og 

blev erstattet af Majeed Shadkam, der var suppleant. Tak til Jette Thorstensen og 

Esam Rashwan for deres mangeårige arbejdsindsats for Firkantnet. 

 

Kræsten Bischoff har været medlem af Parknets bestyrelse siden 2009, og på 

generalforsamlingen den 30. maj 2023 blev han genvalgt til en 2-årig periode. 

Der var blevet konstateret en fejl i forbindelse med indkaldelsen til Parknets 

generalforsamling. Hvis nogen medlemmer indenfor en frist på fire uger fra 30. maj 

ønsker det, vil der skulle afholdes en ny generalforsamling. 

Firkantnets bestyrelse forventer at skifte fra Nordea til Danske Bank i juni 2023. fsb 

bruger også Danske Bank, så af praktiske årsager vil det være en fordel, og Danske 

Bank giver også lidt bedre renter. 

 

Jørgen Kristensen konstaterede herefter, at generalforsamlingen enstemmigt havde 

godkendt beretningen.  

 

3. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år til generalforsamlingens 

godkendelse 

Der blev spurgt til, om man har planer om investeringer. Kræsten Bischoff oplyste, at 

der løbende bliver brugt penge på vedligehold m.v., men at der ikke aktuelt er planer 

om store investeringer.  

 

Der blev endvidere spurgt til, om der vil være plads til eventuelle nye medlemmer på 

det eksisterende net, og det vil der. 

 

Bestyrelsen har indstillet regnskabet til generalforsamlingens godkendelse, og det blev 

enstemmigt godkendt. 

 

4. Forslag fra medlemmerne 

Der var ikke indkommet forslag. 

 

5. Forelæggelse af budget og takstblad for næste regnskabsår til 

generalforsamlingens godkendelse 

Kræsten Bischoff orienterede om, at der årligt bliver afsat 300.000 til vedligehold og 

fornyelser af anlæg.  

 



Side 3 af 4 

 
 

I N D R E   N Ø R R E B R O   I T – L A U G 
 

Der blev spurgt til, hvornår der forventes at opstå et behov for at bruge penge. Hertil 

kunne Kræsten Bischoff oplyse, at det vil ske, hvis der opstår problemer med ting, som 

hører under Firkantnet. 

 

Taksterne for 2024 fortsætter uændret, og budget og takstblad blev enstemmigt 

godkendt. 

 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer indenfor valgkollegierne 

Valgkollegiernes tilslutninger er pr. generalforsamlingens afholdelse opgjort til: 

Almene boligafdelinger: 1.545 enheder svarende til 7 bestyrelsesmedlemmer 

Private boligforeninger: 365 enheder svarende til 4 bestyrelsesmedlemmer 

 

Efter indstilling fra de to valgkollegier blev følgende bestyrelse valgt: 

  
 

Almene                                     Private________________           

1. Ib Sørensen  1. Kræsten Bischoff 

2. Steven Munch  2. Jørgen Kristensen 

3. Majeed Shadkam  3. Michael Munkemose  

4. Tasneem Rguez  4. Louise Toft 

5. Nabil Buhalate 

6. Tobias Birk Gregory 

7. Dan T. Larsen 

 

Suppleanter:  Suppleanter: 

8. Vakant  5. Thomas Nielsen 

9. Vakant  6. Vakant 

  

 

Bestyrelsen konstitueres på førstkommende bestyrelsesmøde onsdag den 14. juni 2023 

kl. 19.30 i Mødestedet, Blågårds Plads 27, 2200 København N.  

 

7. Valg af statsautoriseret eller registreret revisor 

Ernest og Young blev genvalgt som revisor. 

 

8. Eventuelt 

På bestyrelsesmødet den 14. juni 2023 skal medtages et punkt om fremtidige 

mødetidspunkter. 

Der var for nylig et omfattende internetnedbrud. Det skyldtes en brand i en kælder i 

Blågården, hvor adskillige kabler blev beskadiget. Efter en midlertidig reparation 

umiddelbart efter branden skete en fejl da samtlige kabler blev klippet over i 

forbindelse med den permanente reparation. Skaden var omfattende og tog tre dage at 

afhjælpe. 

I forbindelse med internetnedbruddet blev der udført reparationsarbejde i Blågården 

den 19. maj 2023, og det påvirkede flere medlemsforeninger. Der blev spurgt til, om 

man ikke kunne oplyse til samtlige medlemmer, når der var planlagt arbejde. Til ref.: 

Der var udsendt sms’er til de medlemsforeninger, man vidste, kunne blive påvirket. 

Derudover var Parknet informeret, så berørte beboere kunne få information ved at 

henvende sig der. Det er ikke muligt for fsb at sende sms’er ud til samtlige beboere i 

alle medlemsforeninger. 

 



Side 4 af 4 

 
 

I N D R E   N Ø R R E B R O   I T – L A U G 
 

Ellers intet at bemærke. 

 

Dirigenten erklærede herefter generalforsamlingen for afsluttet.  

 


